
 
Click here to enter text. 
SB-møde august 2014 
«eDocAddressCivilCode» 

1 
 

 

 

 

Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 18. august 2022, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Christina Hoe Larsen, Anne Sophie Valbjørn, Frank Thinggaard, Mette Melgaard, 
Annette Skræp, Tine Rytter, Thomas Sørensen, Marianne Uhrenholt, Ann Christina 
Raunsbæk 

Afbud Bestyrelsesmedlemmer fra elevrådet er endnu ikke valgt.  

Nadja Nygaard, Stine Almskov. 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

 
2. Konstituering af bestyrelsen. Til beslutning (30 min) 

Bestyrelsen er nu valgt for de næste fire år. Vi starter med en præsentation af hinanden. Derefter 
skal vi have valgt en formand, en næstformand samt 2 repræsentanter til ansættelsesudvalg.  

• Christina Hoe Larsen vælges som skolebestyrelsesformand. 

• Anna Sophie Valbjørn vælges som næstformand.  

• Ansættelsesudvalget er Mette Melgaard og Frank Thinggaard. 

• Christina Hoe Larsen vælges som kontaktperson til skolens strukturklasse PUK.  

 

3. Introduktion til arbejdet i skolebestyrelsen (Til orientering/ beslutning) (45 min) 

• Anne Sophie vil lave en introduktion af forældrenes rolle. 

o Skolebestyrelsens arbejde uddybes og der redegøres for, hvilke forventnin-
ger, man som forældrerepræsentanter man kan have til skolebestyrelsesar-
bejdet. 

o Skolebestyrelsesmøderne og deres indhold er fortrolige.  

o I oplægget præsenteres en meget brugbar brochure – se linket her. Der er 
desuden bestilt en håndbog til de nye forældrerepræsentanter. 

• Ann laver en orientering omkring indhold og opbygning af dagsorden. 

• Ann laver gennemgang af, hvilke punkter vi skal have på dagsorden i løbet af året 
samt, hvilke punkter vi skal have fulgt op på i forhold til sidste år.  

• Vi beslutter om, der er andre punkter, som vi ønsker bliver taget op.  

o Formandens udvalgte punkt opretholdes i dette skoleår. 

o Følgende punkter bør prioriteres: 

▪ Ny visionsproces ” Mere tid til kerneopgaven” 

▪ Meddelelsesbogen i MinUddannelse 

▪ Skole-hjemsamarbejde 
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▪ Regnskab og budget 

▪ Skilsmissegrupper 

▪ Trafiksikkerhed omkring skolen 

▪ Princip for klassedeling 

▪ Tilbagemelding omkring årets undervisningsmiljøvurdering 

▪ Et blik på kvalitetsrapport 

▪ De nationale overgangstest 

▪ Skolebestyrelsens årsberetning 

 

 

4. Spisning (20 min) 

 

5. Implementering af ny meddelelsesbog. (Til orientering) (15 min) 

Der er igangsat en proces med henblik på afklaring af fremtidige rammer og god implementering i 
Aalborg Kommune. Forvaltningens ledelse deltager i processen sammen med Lærerforeningen, 
KMD og skolerepræsentation. 

Der gives en status på, hvor langt kommunen er i processen og om, hvilke overvejelser vi på nu-
værende tidspunkt har gjort os på Nibe Skole.  

o Meddelelsesbogen forventes at kunne træde i kraft ultimo 2022.  
o Den er skriftlig og formidles via MinUddannelse.  
o Den skal rumme barnets alsidige og faglige udvikling, hvor det er et lovkrav, 

at dansk og matematik indgår.  
o I slutningen af september får skolens information fra et udvalg under børn og 

Unge om, hvordan den skal udmøntes. Herefter skal personalet lære den tek-
niske side at kende i starten af oktober. 

o Ønske om at fastholde de processer, vi allerede har omkring dokumentation i 
den udvidede meddelelsesbog.   

 

6. Nyt fra… (Til orientering) (15 min) 

• Ledelsen 

i. Stille og rolig opstart efter ferien. Eleverne har taget godt imod de nye lege-
områder. Vi har taget imod 8 nye kolleger i dette skoleår og har fokus på at 
støtte godt op om dem og også om de eksisterende medarbejdere.  

ii. Co-teaching er i sin opstart og dette tages op på kommende skolebestyrel-
sesmøde til orientering.  

iii. Der er en temauge omkring sprog og fællesskaber i uge 38, der involverer 
hele skolen.  

iv. Der er to stillinger slået op pt. en til café Hønen og en pædagogmedhjælper-
stilling.  

v. Der er har været mange prisstigninger på råvarer i Café Hønen og priser bli-
ver nødt til at stige lidt.  

• DUS-ledelsen 

i. Intet nyt. 
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• Elevråd 

i. Der er endnu ikke valgt elevrådsrepræsentanter til deltagelse i skolebestyrel-
sesmøderne.  

ii. Der blev afholdt et rigtig godt Sommercup i stedet for Nissebandecup, som 
blev aflyst.  

• Formand 

i. Intet nyt. 

 

 

7. Punkt til orientering til øvrige forældre. (Til beslutning) (5 min) 
Vi udvælger et emne og aftaler form for orientering.  

• Vi har valgt at uddybe punkt 3 om dette skoleårs punkter.  
 

8. Evt. (5 min) 

 

9. De nye legeredskaber. (Til orientering). (10 min) 

Vi slutter med at gå ud og se de nye fine legeredskaber.   

 

 

 


